
 
 

 
 

Till vardags så jobbar jag på ett stort IT-företag i södra Sverige där jag jobbar som 

systemadministratör för tre olika typ av system. 

Innan jag gav mig ut i arbetslivet så studerade jag systemvetenskap vid Lunds universitet 

i fyra års tid. 

När jag inte jobbar så tycker jag om att umgås med min sambo och med mina vänner. 

Med mina vänner framför allt så brukar jag på fritiden spela en sport som heter padel, 

som har blivit väldigt, väldigt stor i Sverige dom senaste åren, och det kan man säga är en 

blandning mellan sporten tennis och sporten squash. Med lite andra regler såklart 

Utöver padel så brukar jag även spela en hel del discgolf. Vilket också är en så kallad 

hybridsport det är exakt som golf men du har ingen klubba och du har ingen boll utan du 

har en frisbee i stället. 

När jag inte spelar padel eller discgolf så brukar jag och min sambo åka ut och vandra. 

Ja, det är väl det vi gör på fritiden mest. 


